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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ 24ης/2014 

Πέµπτη 18 ∆εκεµβρίου 2014,  8:00 µ.µ. 

∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

1. Οικονοµάκου Μαρία 14. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
27. Μπελογιάννη - 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

2. Αδαµόπουλος Ιωάννης 15. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 28. Μπεχράκης Σταµάτης 
1. Φοίφα Τασία (ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 1. Κουτσουρόπουλος Χαράλαµπος 

(ΜΙΚΡΟΜΑΝΗΣ) 
1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ (ΛΑ∆Α) 

3. Αλούπης Παναγιώτης 16. Καµβυσίδης Ιωάννης 29. Μπουζιάνης Παύλος  2. Μιχαλόπουλος Κων/νος (ΘΟΥΡΙΑΣ) 2. Κάργας Γεώργιος (ΠΗ∆ΗΜΑΤΟΣ) 

4. Αντωνόπουλος Μιχαήλ  30. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  3. Νίκας Νικόλαος (ΠΛΑΤΕΟΣ) 3. Κουρνέτας Θεόδωρος (ΑΓΙΟΥ ΦΛΩΡΟΥ)   

5. Βασιλόπουλος Αθανάσιος 17. Καραγιάννης Ανδρέας 31. Μπρεδήµας Θεόδωρος  4. Φέστας Κωνσταντίνος (ΑΡΦΑΡΩΝ) 4. Μανωλόπουλος Ιωάννης (ΑΜΜΟΥ) 

6. Βγενής Χαράλαµπος 18. Καρατζέας Παναγιώτης 32. Νιάρχος Αναστάσιος   5. Χριστόπουλος Βασίλειος (ΑΛΩΝΙΩΝ) 

7. Βεργινάδη Μαρία 19. Καρβέλης Γεώργιος 33. Ντίντα Παναγιώτα    

8. Βεργόπουλος ∆ηµήτριος 20. Κουτίβας Ηλίας 34. Οικονοµάκος ∆ηµήτριος    

9. Βουτσής Γεώργιος 21. Λιάππα Χρυσή 35. Πολίτης ∆ηµήτριος    

10. Γεωργακίλας Κων/νος 22. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος 36. Σταµατόπουλος Ευστάθιος    

11. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 23. Μαρινάκης Σαράντος 37. Φάβας Γεώργιος    

12. Γυφτέας Ηλίας 24. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 38. Φαββατάς ∆ηµήτριος    

 25. Μπάκας Ιωάννης     

13. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 26. Μπασακίδης Νικόλαος     

 

 ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.ΑΡ. ΑΠΟΦ.    ΑΡ. ΘΕΜ. ΤΙΤΛΟΣ ΘΕΜΑΤΟΣ Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η    Θ Ε Μ Α Τ Ο Σ  

  Γενικά πριν την ηµερήσια διάταξη. 

 

 

 

Στην αρχή της συνεδρίασης από Μέλη του Σώµατος τίθενται τα εξής θέµατα 
και ερωτήµατα και δίνονται οι σχετικές απαντήσεις: 

 

ΜΑΚΑΡΗΣ 

- Μάθαµε από επίσηµα χείλη ότι σχεδιάζεται η έξοδος του Κοινωνικού 
Ιατρείου από το κτίριο που στεγάζεται προκειµένου να µεταφερθεί σε 
αυτό η ∆ΕΥΑΚ. Θέλουµε να πάρει άµεσα θέση ο ∆ήµαρχος πάνω σε αυτό 
το θέµα.  

24 
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- ∆ιαβάσαµε στον τοπικό τύπο, ότι σχεδιάζεται η πώληση της ¨Μαρίνας¨ σε 
επιχειρηµατικό όµιλο τουρκικών συµφερόντων. Ζητάµε από το ∆ήµαρχο, 
να έχουµε µια πλήρη ενηµέρωση, έτσι ώστε να συντονίσουµε από κοινού 
την δράση µας, για να µην ιδιωτικοποιηθεί αυτή η πολύ σηµαντική 
υποδοµή για την πόλη µας.   

- Το Σεπτέµβριο είχατε πει, ότι σε 1,5 µήνα θα έχει λυθεί, αλλά ακόµα δεν 
έχει λυθεί, το σηµαντικό θέµα, των γραφείων της αντιπολίτευσης. Να 
υπενθυµίσουµε, ότι η ∆ηµοτική Αρχή, παραβιάζει το άρθρο 66 παρ. 7 του 
Ν. 3852/2010 και αν δεν βρεθεί χώρος στο ∆ηµαρχείο ως το τέλος του 
µήνα, ο ΑΝΟΙΚΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ, θα αναγκαστεί να σας καταγγείλει στην 
Αποκεντρωµένη ∆ιοίκηση, στην Περιφερειακή Ένωση ∆ήµων 
Πελοποννήσου και όπου αλλού χρειάζεται.  

- Το θέµα 11 πρέπει να αποσυρθεί και καλό είναι να συζητηθεί µε το αίτηµα 
το οποίο έχουµε καταθέσει, για συζήτηση, σε ειδική συνεδρίαση, σχετικά 
µε την διεκδίκηση της πολιτιστικής πρωτεύουσας, µε την παρουσία και 
του Εκτελεστικού ∆ιευθυντή. 

 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ 

- Φαίνεται ότι ο Ν.4257 είναι ένας κακός νόµος, όπως φαίνεται και από τις 
δηλώσεις που κάνατε. Σκέφτεται ο ∆ήµος να πάρει πρωτοβουλία µαζί µε 
άλλους ∆ήµους στην ΠΕ∆, για να αλλάξουν ορισµένα στοιχεία του;  

- Από τα στοιχεία που έχουµε, φαίνεται ότι ένα µεγάλο µέρος του 
καλαµατιανού λαού, δεν µπορεί να πληρώσει τα δηµοτικά τέλη. Σκέφτεται 
ο ∆ήµος για µείωση των δηµοτικών τελών ή θα συνεχίζουµε να βαδίζουµε 
το σηµερινό δρόµο της φοροληστείας;  

- Ένα µεγάλο ιστορικό, πολιτιστικό κέντρο, το κινηµατοθέατρο της 
ΗΛΕΚΤΡΑΣ, συνεχίζει να ρηµάζει. Επειδή ακούγονται διάφορες φήµες, τι 
προτίθεται να κάνει η ∆ηµοτική Αρχή µε την ΗΛΕΚΤΡΑ;  

- Τα γήπεδα µπάσκετ στο Νέδοντα, τα οποία  χρησιµοποιούν πάρα πολλοί 
νεολαίοι και ειδικά το καλοκαίρι σφύζουν από ζωή, είναι σε κακά χάλια. Τι 
προτίθεται να κάνει η ∆ηµοτική Αρχή; 

 

 ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

- Προτίθεστε να µειώσετε τα τέλη σε ποσοστό τουλάχιστον 5%, και 
υπάρχει περίπτωση να καθιερώσετε και να διευρύνετε το κοινωνικό 
τιµολόγιο; Προτίθεστε να αναλάβετε πρωτοβουλίες, για ένταξη του ∆ήµου 
σε προγράµµατα εξοικονόµησης ενέργειας, προκειµένου να επιτευχθεί, 
ενδεχοµένως, µεγαλύτερη µείωση τα επόµενα χρόνια; 
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- Τι συµβαίνει µε το γραφείο του ανταποκριτή του ΟΓΑ; Είναι αλήθεια ότι 
έχετε δώσει εκ περιτροπής, την απασχόληση σε 12 διαφορετικούς 
υπαλλήλους, µε διαφορετικό γνωστικό αντικείµενο, µε αποτέλεσµα να 
έρχονται οι δηµότες και οι αγρότες, αλλά και οι ίδιοι οι εργαζόµενοι σε 
δύσκολη θέση; Γιατί συµβαίνει αυτό και πότε έχετε την πρόθεση να 
επαναφέρετε την υπηρεσία σε κανονική λειτουργία; 

- Υπήρχε ενηµέρωση, την ώρα που γινόταν η συνεδρίαση για τον 
προϋπολογισµό, που έλεγε, ότι ο προϋπολογισµός υπερψηφίστηκε και δεν 
έλεγε τι έκαναν οι παρατάξεις της µειοψηφίας. Αυτός ο συγκεκριµένος 
τρόπος ενηµέρωσης αφορά µόνο την πλειοψηφία; ∆εν αφορά και τις 
µειοψηφίες; Μήπως θα έπρεπε να αναφέρετε και το τι θέση παίρνουν οι 
µειοψηφίες;  

- Εύχοµαι χρόνια πολλά και καλές γιορτές σε όλους τους συναδέλφους και 
σε όλους τους δηµότες και τους φίλους που µας παρακολουθούν.  

  

 ΦΑΒΒΑΤΑΣ 

Οι αγροτικοί δρόµοι, σε µερικές περιπτώσεις, είναι στην κυριολεξία 
απροσπέλαστοι, µε αποτέλεσµα να αδυνατούν οι αγρότες να φθάσουν στα 
κτήµατά τους και να µαζέψουν τις ελιές τους. Θα µπορούσε να είχε δοθεί 
µια µικρή λύση, αν δεν είχατε περικόψει, µε αυθαίρετη απόφασή σας, την 
παγία προκαταβολή. Τι προτίθεστε να κάνετε, για να µπορέσουν οι αγρότες 
µας, να µαζέψουν τις ελιές τους και τις καλλιέργειές τους; 

 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ 

- Τι προτίθεται να κάνει ο ∆ήµος µε τον αρχαιολογικό χώρο της Θουρίας; Ο 
∆ήµος Θουρίας παλαιότερα είχε συντάξει µια µελέτη, για την πρόσβαση 
στον χώρο αυτό και νοµίζω ότι είναι αναγκαιότητα να προχωρήσει ο 
∆ήµος Καλαµάτας αυτή τη µελέτη και προς όφελος των κατοίκων της 
περιοχής, αλλά και για την ανάδειξη του αρχαιολογικού χώρου.  

- Πρέπει να µιλήσουµε και για το ζήτηµα της χρηµατοδότησης του γηπέδου 
της Θουρίας από τα κληροδοτήµατα. Μια υπόθεση, η οποία έχει µείνει σε 
εκκρεµότητα για αρκετά χρόνια και πρέπει να επανέλθει στο προσκήνιο. 

 

ΜΠΑΚΑΣ 

Επειδή παρευρίσκονται αρκετοί συµπολίτες µας, που τους αφορά και τους 
ενδιαφέρει το θέµα το 14, παρακαλώ να προταθεί αυτό το θέµα για να µην 
ταλαιπωρούνται.  
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ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

- Ο νόµος, µας δίνει µια πενταετία για να γίνει η βεβαίωση και µετά την 
βεβαίωση, δίνει άλλα 20 χρόνια.  Οπότε φθάνουµε  συνήθως τα  25 
χρόνια για την παραγραφή. Είµαστε υποχρεωµένοι να εφαρµόσουµε το 
νόµο. ∆εν µπορούµε ούτε να παρανοµήσουµε, ούτε να οδηγήσουµε το 
∆ηµοτικό Συµβούλιο σε διαγραφές και να παρανοµήσει το ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο.  

- Εδώ και µια 5ετία και παραπάνω, ο ∆ήµος  Καλαµάτας  δεν έχει κάνει 
καµία αύξηση στα δηµοτικά τέλη, παρότι είναι ο µόνος  ∆ήµος  σε  όλη 
την Περιφέρεια Πελοποννήσου και από τους λίγους ∆ήµους, ίσως 
πανελλαδικώς, που έχει υποστεί το  τεράστιο  κόστος  της  διαχείρισης 
των απορριµµάτων. Παρόλα αυτά και παρά τα χρέη, που είχαν 
συσσωρευτεί και από τους άλλους ∆ήµους, στο ∆ήµο Καλαµάτας, ο ∆ήµος 
Καλαµάτας, δεν έκανε ούτε 1€ αύξηση, στα δηµοτικά τέλη. Αντιθέτως, σε 
κάποιες δηµοτικές ενότητες, προχώρησε και σε µείωση των δηµοτικών 
τελών, τα οποία τα προσάρµοσε µε τα δηµοτικά τέλη του ∆ήµου 
Καλαµάτας, γιατί σε κάποιες ενότητες ήταν παραπάνω, απ’ ότι ήταν στο 
∆ήµο Καλαµάτας.  

- Για το κληροδότηµα ¨Παπακωνσταντίνου¨ της Θουρίας, είναι πραγµατικά 
πάρα πολύ µπλεγµένο, είναι πάρα πολλά τα µερίδια που µπλέκονται στο 
συγκεκριµένο κληροδότηµα και πάρα πολλοί από αυτούς απουσιάζουν στο 
εξωτερικό. Περιµένουµε και µια αλλαγή του νόµου, ο οποίος θα βοηθήσει 
την διαδικασία, να µπορέσει ο ∆ήµος να προχωρήσει µόνος του. Μακάρι 
να µπορέσουµε να ξεµπλέξει και να µπορέσουµε να το εκποιήσουµε και να 
µπορέσουµε να ενισχύσουµε και το γήπεδο της Θουρίας.  

 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ 

Θα ήθελα να εξειδικεύσει, αν µπορεί ο κ. συνάδελφος, σε ποιο δηµοτικό 
διαµέρισµα υπάρχει πρόβληµα στο αγροτικό δίκτυο. Γίνονται τεράστιες 
προσπάθειες και όπου παραστεί ανάγκη κάνουµε ότι είναι δυνατόν να 
συνδράµουµε. Θα ήθελα να εξειδικεύσετε  και αυτό θα είναι χρήσιµο και για 
το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και για εµένα.  

 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

Τα δελτία τύπου σχετικά µε τις συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
αναδηµοσιεύονται στο facebook και το twitter, από την οµάδα διαχείρισης, 
µετά τη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου.  
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∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

- Εύχοµαι Καλά Χριστούγεννα και τα καλύτερα σε όλους σας και τις 
οικογένειές σας. 

- Πριν απαντήσω στις  ερωτήσεις, θέλω να σας πω τι έγινε στην Αθήνα, 
όπου ήταν µαζί µου και ο Αντιδήµαρχος, ο κ. Μαρινάκης.  

o Επισκεφτήκαµε τον Υπουργό Υποδοµών τον κ. Χρυσοχοϊδη, όπου 
θίξαµε τα εξής θέµατα: 

�  του περιφερειακού δακτυλίου, όχι µόνο για την καθυστέρηση, αλλά 
κυρίως γιατί υπήρχαν κάτι φήµες, ότι δεν υπάρχει χρηµατοδότηση, 
για την ολοκλήρωση των τριών κόµβων πρόσβασης προς την πόλη. 
Υπήρξε η κατηγορηµατική διαβεβαίωση από τον Υπουργό, ότι θα 
προβλεφθούν οι σχετικές πιστώσεις, γι’ αυτά τα τρία πολύ 
σηµαντικά έργα. 

� του δρόµου Καλαµάτα - Ρυζόµυλος, που είναι ένα έργο µείζονος 
σηµασίας, ισάξιο µε τον αυτοκινητόδροµο και,  όπως 
καταλαβαίνετε, κατά 70% αυτός ο δρόµος, θα ωφελήσει την πόλη 
της Καλαµάτας. Εντάσσεται στο πρόγραµµα των δηµοσίων 
επενδύσεων του 2015, µε το ποσό των 80.000.000€. Αυτό είναι ένα 
σπουδαίο νέο και για την πόλη και για το νοµό και για την 
γενικότερη ανάπτυξη. 

� του χαρακτηρισµού της νέας εισόδου, επειδή δεν έχει προσδιοριστεί, 
αν είναι πρωτεύον ή δευτερεύον δίκτυο. Το ανέλαβε ο αρµόδιος 
∆ιευθυντής σε κατεύθυνση επίλυσης του ζητήµατος, ο 
συγκεκριµένος δρόµος, να χαρακτηριστεί ως δευτερεύον. 

o Πραγµατοποιήθηκε και ένα συνέδριο, το οποίο είχε οργανωθεί από την 
ΚΕ∆Ε, από το Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων και την ΕΕΤΑΑ, µε 
τον βαρύγδουπο τίτλο «Εναλλακτικές µορφές χρηµατοδότησης για 
τους ∆ήµους». 

- Με το κοινωνικό ιατρείο, προφανώς δεν έχουµε κανένα ζήτηµα και 
προφανώς αναγνωρίζουµε και επικροτούµε τις προσπάθειες όλων σε 
εθελοντικό επίπεδο. Το κτίριο στο οποίο στεγάζεται είναι δηµοτικό κτίριο 
και είναι προορισµένο, έτσι είναι από το συµβόλαιο, για να στεγάσει την 
∆ΕΥΑΚ. Θέλουµε να λειτουργεί, παρά το γεγονός ότι δίνονται στην 
λειτουργία του, πολιτικές προεκτάσεις ή καλύτερα ακόµα κοµµατικές 
προεκτάσεις. Να βρούµε κάποια άλλη λύση, στο κτιριακό απόθεµα που 
έχει ο ∆ήµος γιατί δεν θέλουµε µια εθελοντική προσπάθεια να ανακοπεί. 
Και για όσους λένε, ότι ¨δεν έχουµε καµία σχέση µε το ∆ήµο, καµία σχέση 
µε το δηµόσιο¨, πρέπει να δούµε ποιος βάζει το κτίριο, ποιος πληρώνει το 
ρεύµα, ποιος πληρώνει το νερό, ποιος τα πληρώνει όλα αυτά; Αν όχι ο 
∆ήµος και το ελληνικό δηµόσιο.  
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- Η ¨Μαρίνα¨ δεν αποτελεί ιδιοκτησία του ∆ήµου Καλαµάτας αλλά του 
ελληνικού δηµοσίου. Έχει παραχωρηθεί στο ∆ήµο Καλαµάτας, κατά χρήση 
και ο ∆ήµος το 1998 την ενοικίασε µέχρι το 2023. Από εδώ και πέρα 
υπάρχουν ζητήµατα, τα οποία έχουν σχέση µε την δυνατότητα του 
ενοικιαστή να την υπενοικιάζει και υπάρχουν ζητήµατα τα οποία έχουν 
σχέση και µε τον αριθµό των µετοχών. Η ¨Μαρίνα¨ έχει µια εξαιρετική 
σηµασία για την λειτουργία της ∆. Παραλίας, την αισθητική της, την 
ανάπτυξή της και την ψυχαγωγία του κόσµου και η κατεύθυνσή µας είναι 
απολύτως συγκεκριµένη. Πίεση προς το ελληνικό δηµόσιο να παραµείνει 
στο ∆ήµο. 

- Όσον αφορά στο θέµα της πολιτιστικής πρωτεύουσας, τώρα ξεκινάει και 
επισήµως ο αγώνας για το ποια ελληνική πόλη θα είναι η πολιτιστική 
πρωτεύουσα το 2021. Όταν µιλάµε για πολιτιστική πρωτεύουσα, µιλάµε 
για δύο επίπεδα. Το πρώτο είναι να διεκδικήσουµε και να κερδίσουµε. Και 
το δεύτερο επίπεδο είναι, αφού κερδίσουµε, τι ακριβώς πλέον 
σχεδιάζουµε µε λεπτοµέρεια να κάνουµε και να προωθήσουµε. Σήµερα η 
εκλογή της εκτελεστικής επιτροπής, είναι το πρώτο µεγάλο βήµα και από 
εκεί και πέρα, θα υπάρξουν και άλλα µεγάλα βήµατα, στο επίπεδο της 
εκπροσώπησης. Αλλά προς Θεού, αν δεν κρατήσουµε αυτό το θεσµό έξω 
από την τριβή των αντιθέσεων των παραταξιακών ή των ιδεολογιών, 
προφανώς καταλαβαίνετε ότι θα είναι ένα σηµαντικό µείον.  

- Όσον αφορά για την αλλαγή του νόµου, συµφωνώ. Πρέπει πράγµατι να 
γίνει µια τροποποίηση του νόµου, γιατί δεν µπορούµε να ζητάµε, από 
νεκρούς ή από τους ανιόντες των, να πληρώσουν κλήσεις.  

- Προφανώς τα τέλη, ο ∆ήµος, δεν τα εισπράττει για κανέναν άλλον, παρά 
για τον ∆ήµο, για να µπορεί να ανταποκρίνεται στις υποχρεώσεις του, στις 
ανελαστικές δαπάνες, τις οποίες έχει και είναι εξόχως σοβαρές. ∆εν 
υπάρχει καµία δυνατότητα µείωσης των τελών. Παρόλα αυτά ο ∆ήµος, 
κάνει κάθε προσπάθεια, να κάνει διευκολύνσεις και να εξυπηρετεί τον 
κόσµο, όσο µπορεί. ∆εν µπορούµε όµως, µε µείωση των πόρων 70% και 
µέσα σε ένα ασταθές οικονοµικό περιβάλλον. Θα δούµε το τι µπορούµε να 
κάνουµε µε το θέµα της ύδρευσης, που θα έρθει στο επόµενο συµβούλιο 
µεταξύ Χριστουγέννων και Πρωτοχρονιάς.  

- Η ΗΛΕΚΤΡΑ, αυτό το έξοχο κτίριο το κατασκευασµένο για κινηµατογράφο, 
ρηµάζει, γιατί για να το επισκευάσεις, θέλεις τουλάχιστον 500.000€. 
Έχουµε µια ελπίδα, µήπως στο νέο ΕΣΠΑ, υπάρχει πρόβλεψη και για 
κτίρια, αλλά σειρά έχουν το Αχίλλειο, το Γαλλικό Ινστιτούτο  και το κτίριο 
το οποίο είναι δίπλα στην ∆ΕΗ. Έγινε µια προσπάθεια, µήπως πάει µε την 
διαδικασία του ΤΖΕΣΙΚΑ, αλλά δεν υπήρξε επιχειρηµατίας, για το 
συγκεκριµένο κτίριο, για να το χρησιµοποιήσει για το σκοπό για τον 
οποίον αγοράστηκε.  
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- Για τους αθλητικούς χώρους στο Νέδοντα, έγινε πέρυσι µια πολύ µεγάλη 
προσπάθεια, βάφτηκαν τα δάπεδα, καθαρίστηκε ο χώρος, έγινε κούρεµα 
της φυτικής γης, επισκευάστηκαν οι µπασκέτες, αλλά υπάρχει όµως το 
θέµα της επίβλεψης των χώρων. ∆εν µπορούµε να επιβλέψουµε τους 
χώρους και υπάρχει ο βανδαλισµός ο οποίος πλήττει τις υποδοµές. 

- Για την εξοικονόµηση ενέργειας, έχουµε µια εργολαβία, για να αλλάξουµε 
κολώνες και φώτα, µε φώτα νέας τεχνολογίας, όπου θα έχουµε και 
εξοικονόµηση ενέργειας, της τάξεως του 80%, στην οδό Αρτέµιδος και 
στη νέα είσοδο. Προχθές έγινε µια σύσκεψη, µε την συµµετοχή 
εκπροσώπων της EUROBANK, η οποία διαχειρίζεται το πρόγραµµα 
ΤΖΕΣΙΚΑ, στο οποίο θα συµµετάσχουµε. Επίσης έχει ενεργοποιηθεί πάλι 
το ΚΑΠΕ, όπου είχαµε ήδη υποβάλλει µια µελέτη για εξοικονόµηση 
ενέργειας στο κολυµβητήριο και πιστεύω να συµφωνήσουµε. Σε αυτά τα 
πλαίσια, προχωρεί και από οµάδα επιχειρηµατιών, έχει ήδη εγκριθεί, η 
κατασκευή και λειτουργία ιδιωτικού κολυµβητηρίου στην πόλη της 
Καλαµάτας, για το οποίο προφανώς δεν είµαστε αντίθετοι.  

- Για τους ανταποκριτές του ΟΓΑ, ένα ζήτηµα υπάρχει. Ότι προσφέρουµε 
υπηρεσία στον ΟΓΑ, ως ∆ήµος, διαθέτοντας υπαλλήλους, δηλαδή 
εργατοώρες και χρήµατα, χωρίς να υπάρχει καµία αµοιβή, από την πλευρά 
του ΟΓΑ. Αυτό είναι ένα θέµα, όπου προσπαθούµε να το αντιµετωπίσουµε 
κεντρικά.  

- Στο site του ∆ήµου, αυτά τα οποία καταγράφονται, είναι µόνο οι 
αποφάσεις των συλλογικών οργάνων. Τίποτε άλλο. Αν έχει γίνει κάποια 
παρέκκλιση, να το δούµε και δεν πρέπει να ξανά γίνει. Η δική µου εντολή 
είναι, µόνο οι αποφάσεις, τίποτε άλλο.  

- Οι αγροτικοί δρόµοι έχουν συνεχή συντήρηση. Θα πάµε σε ένα άλλο 
µοντέλο από τη νέα χρονιά, όπου θα κάνουµε εργολαβίες και στους 3 
∆ήµους οι οποίοι εντάχθηκαν, µε συγκεκριµένες προδιαγραφές και για 
συγκεκριµένους δρόµους. ∆υστυχώς δεν µπορούµε να  κινητοποιήσουµε 
τα πάρα πολλά µηχανήµατα που έχουµε, γιατί δεν µπορούµε να 
προσλάβουµε προσωπικό.  Όσον αφορά την παγία, αυτή δεν είναι για 
εργολαβίες, είναι για συγκεκριµένες εργασίες.  

- Για τον αρχαιολογικό χώρο της Θουρίας, να ξέρετε ότι είµαστε ο 
µοναδικός ∆ήµος της Ελλάδας, ο οποίος χρηµατοδοτεί ανασκαφές και 
αυτό θα συνεχίσουµε να κάνουµε και φέτος. Υπάρχει µια διάνοιξη ενός 
δρόµου 3 µέτρων, αλλά το ελληνικό δηµόσιο και η Ευρωπαϊκή Ένωση, 
χρηµατοδοτεί δρόµους πάνω από 4,5 µέτρα. Θα ήταν ευτυχία, επειδή 
έχουµε υποβάλλει και την σχετική µελέτη, την οποία παραλάβαµε από το 
∆ήµο Θουρίας, αν µε την δική σας συνδροµή, έχουµε την συναίνεση των 
κατοίκων, να κόψουµε ένα τ.µ. από τον καθένα και να ανεβάσουµε το 
δρόµο, µέχρι τον αρχαιολογικό χώρο.  
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- Για το γήπεδο της Θουρίας, καθυστερήσαµε, γιατί δεν ανήκε, ούτε στο 
∆ήµο Καλαµάτας, ούτε στο ∆ήµο Θουρίας, ανήκε στην Ιερά Σύνοδο και ο 
∆ήµος, όπως καταλαβαίνετε, απαγορεύεται από το νόµο, να ξοδεύει 
χρήµατα και να κάνει έργα, εκεί που δεν έχει ιδιοκτησία. Ο χώρος αυτός 
µε την εισήγηση και του Σεβασµιότατου και µε απόφαση της Ιεράς 
Συνόδου είναι πλέον περιουσιακό στοιχείο του ∆ήµου Καλαµάτας. Έχουµε 
µια εργολαβία σε εξέλιξη και το έργο αυτό θα το ολοκληρώσουµε. Βέβαια 
θα πάρει χρόνο γιατί χρειάζεται πολλά χρήµατα.  

- Για τα γραφεία τα οποία µου είπατε, δεν έχω να προσθέσω κάτι, εκτός 
από αυτά τα οποία έχω πει στο παρελθόν. Σας παρακαλώ να πάµε να 
κάνουµε µια επίσκεψη µαζί στο νέο ∆ηµαρχείο, το οποίο βρίσκεται στο 
τελικό στάδιο πλέον και θα υπάρχει εδώ χώρος και για την δική σας 
εξυπηρέτηση. Απλά, σας παρακαλώ πάρα πολύ, να δείξετε λίγη υποµονή. 
Ποτέ δεν έχετε ζητήσει κάτι που ο ∆ήµος δεν έχει ανταποκριθεί. Αυτό θα 
συµβεί και πάλι, γιατί εµείς θέλουµε και να ακούµε και να αξιολογούµε τις 
απόψεις σας. Εµένα το καθήκον µου ως ∆ήµαρχος, είναι να συµβάλλω, 
ώστε να υπάρχει ηρεµία και σε καµία περίπτωση, ως ∆ηµοτική Αρχή, εµείς 
δεν θα πυροδοτήσουµε κανένα κλίµα έντασης. 

 

 

Στη συνέχεια το Σώµα αποδέχθηκε τη συζήτηση των υπ’ αριθµ. 14, 16 & 17 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης σε προτεραιότητα έναντι των υπολοίπων, 
καθώς και τη συζήτηση του παρακάτω εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµατος. 

 

575 14. Πολεοδοµική Μελέτη επέκτασης και τροποποίησης στην 
περιοχή "Κηπούπολη¨ ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διατήρηση των ήδη προταθέντων από το ∆ήµο 
Καλαµάτας όρων δόµησης για την περιοχή «Κηπούπολη», όπως έχουν 
εκφρασθεί µε τις υπ’ αριθµ. 441/2004 και 133/2014 προηγούµενες 
αποφάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της ∆ιεύθυνσης Πολεοδοµίας. 

576 16. Προγραµµατισµός δράσεων Τουριστικής Προβολής του 
∆ήµου Καλαµάτας  για το  έτος  2015.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνονται οι δράσεις και οι 
δαπάνες ενηµέρωσης και προβολής, προϋπολογισµού 15.000,00 €, µε ΦΠΑ,  
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τοµέα Τουρισµού της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 
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577 17. Έγκριση προγραµµατικής σύµβασης αναπτυξιακής 
εταιρείας Επιµελητηρίου Μεσσηνίας (ΕΤΑΠ 
Πελοποννήσου) µε ∆ήµους Ν. Μεσσηνίας σχετικά µε 
Καµπάνια Προβολής της Μεσσηνίας στην Ιταλική 
Αγορά. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η σύναψη 
προγραµµατικής σύµβασης και η διάθεση πίστωσης 14.500,00 € ως 
συµµετοχή του ∆ήµου για την υλοποίηση αυτής,  σύµφωνα µε την 
εισήγηση του Τοµέα Τουρισµού της ∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, 
Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

578  ∆ιόρθωση δηµοτικού προϋπολογισµού οικον. έτους 
2015 και ορθή επανάληψη αυτού καθώς και της υπ’ 
αριθµ. 572/2014 απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
µε την οποία ψηφίστηκε και της οποίας αποτελεί 
αναπόσπαστο µέρος. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) γίνεται αποδεκτό να γίνουν οι απαραίτητες διορθώσεις επί του 
προϋπολογισµού και να επαναδιατυπωθεί σε ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ όπως και 
η υπ’ αριθµ. 572/2014 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε την οποία 
ψηφίστηκε και της οποίας αποτελεί αναπόσπαστο µέρος.  

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 

Α. ΤΕΧΝΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

579 1.  Έγκριση µελέτης του έργου «Βελτίωση οδικής 
ασφάλειας κυκλοφορίας βασικών οδών ∆ήµου 
Καλαµάτας»  και έγκριση υλοποίησης αυτού από την 
Περιφέρεια Πελοποννήσου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και  ΠΑΡΩΝ οι  παρόντες  σύµβουλοι  της 
δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η 
µελέτη του έργου, προϋπολογισµού 1.050.000,00 €, µε ΦΠΑ και η 
υλοποίηση αυτού από την Περιφέρεια Πελοποννήσου, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 71/2014 απόφασή της, 
σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 
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580 2.  Εκδίκαση ένστασης και έγκριση 4ου  ανακεφαλαιωτικού 
πίνακα εργασιών, 3ου Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. και παράτασης 
προθεσµίας εκτέλεσης εργασιών του έργου «Επισκευή 
& διαρρύθµιση εγκαταστάσεων κτιρίου πρώην Γενικού 
Νοµαρχιακού Νοσοκοµείου Καλαµάτας για τη στέγαση 
υπηρεσιών του ∆ήµου Καλαµάτας».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, καθώς και η Πρόεδρος του 
Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
και ΚΑΤΑ οι σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) απορρίπτεται η ένσταση του αναδόχου και εγκρίνονται ο 4ος 
ΑΠΕ, το 3ο ΠΚΤΜΝΕ και  η παράταση προθεσµίας, χωρίς υπαιτιότητα του 
αναδόχου, µέχρι 14/03/2015,σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του Τµήµατος 
Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

581 3.  Έγκριση  4ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών 
(τακτοποιητικού ) του έργου «Ανάπλαση οδικού άξονα 
Φαρών στην Καλαµάτα».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ και ΛΕΥΚΟ οι 
παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται ο 4ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

582 4.  Έγκριση 3ου ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του 
έργου «Συντήρηση – ασφαλτόστρωση ∆ηµοτικών οδών 
Καλαµάτας (έργο έτους 2009)».  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται ο 3ος ΑΠΕ, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών.  

583 5.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Γήπεδο Θουρίας» του ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
καθώς και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΘΟΥΡΙΑΣ 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων  ¨ΛΑΪΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η παράταση προθεσµίας, µε δικαίωµα αναθεώρησης, µέχρι 
15/02/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Μελετών της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

584 6.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Κατασκευή ποδηλατοδρόµου Αγίου Φλώρου». 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και ο Εκπρόσωπος  της Τοπικής Κοινότητας ΑΓ. ΦΛΩΡΟΥ, ΚΑΤΑ οι 
παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
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ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και ΛΕΥΚΟ  οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών 
παρατάξεων  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση προθεσµίας, µέχρι 29/03/2015, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & 
Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

585 7.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Ανάπλαση πεζοδροµίων Αγ. Νικολάου κεντρικής οδού 
& πλατείας Αγ. Βασιλείου στην Τ.Κ. Λαδά ∆ήµου 
Καλαµάτας¨. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨, καθώς και 
ο Εκπρόσωπος  της Τοπικής Κοινότητας ΛΑ∆Α και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες 
σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ 
ΠΟΛΙΤΕΣ¨,  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση προθεσµίας, µε δικαίωµα 
αναθεώρησης, µέχρι 04/02/2015, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Μελετών της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

586 8.  Έγκριση παράτασης εκτέλεσης εργασιών του έργου 
«Ανάπλαση κοινόχρηστου χώρου όπισθεν καφενείου 
Νίκα στον οικισµό Πλατύ του ∆ήµου Καλαµάτας. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της Τοπικής Κοινότητας ΠΛΑΤΕΟΣ 
και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η παράταση προθεσµίας, 
µε αναθεώρηση, µέχρι 22/12/2014, σύµφωνα µε την εισήγηση του 
Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων, Συντήρησης & Αυτεπιστασίας της ∆ιεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών. 

587 9.  ∆ιάθεση στην ¨Κτιριακές Υποδοµές ΑΕ¨ (πρώην ΟΣΚ) 
οικοπεδικής έκτασης για την ανέγερση του 11ου 
Νηπιαγωγείου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ, ΠΑΡΩΝ  οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης 
¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των 
δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & 
¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨)  εγκρίνεται η παραχώρηση τµήµατος 
του προαυλίου του 13ου ∆ηµοτικού Σχολείου Καλαµάτας για την ανέγερση 
βαρέως τύπου νηπιαγωγείου για τη στέγαση του 11ου Νηπιαγωγείου 
Καλαµάτας, σε σηµείο που δεν θα παρεµποδίζεται η εύρυθµη λειτουργία των 
δύο σχολικών µονάδων, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Εκπαιδευτικών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Παιδείας. 

588 10.  Έκφραση σύµφωνης  γνώµης για την επισκευή των 
κτιριακών εγκαταστάσεων του 4ου ΕΠΑΛ – 6ου ΓΕΛ 
(πρώην Πολυκλαδικού) από την ¨Κτιριακές Υποδοµές 
ΑΕ¨ (πρώην ΟΣΚ). 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨, καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής 



Φάκελος Περίληψης Συνεδρίασης       Συνεδρίαση   24/2014 - Πέµπτη  18/12/2014 - 8 : 00 µ.µ. 

∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας Σελ. 12 από 18 

παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) εγκρίνεται η σύναψη 
συµφωνίας µε την ¨Κτιριακές Υποδοµές ΑΕ¨ (πρώην ΟΣΚ) για την ολική 
επισκευή των κτιριακών εγκαταστάσεων του 4ου ΕΠΑΛ – 6ου ΓΕΛ (πρώην 
Πολυκλαδικού), σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Εκπαιδευτικών 
Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης Παιδείας. 

Β. ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

589 11.  Καλαµάτα – Πολιτιστική Πρωτεύουσα 2021: 
Συγκρότηση Επιτροπής Πολιτιστικού Σχεδιασµού και 
έγκριση του Κανονισµού Λειτουργίας αυτής. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, 
¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 
ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνονται: 

- η συγκρότηση ενδεκαµελούς επιτροπής αποτελούµενης από τρεις 
∆ηµοτικούς Συµβούλους, εκπροσώπους του Πανεπιστηµίου 
Πελοποννήσου, του ΤΕΙ Καλαµάτας και του Επιµελητηρίου Μεσσηνίας, 
προσωπικότητες του Πολιτισµού, εκπρόσωπο παραγωγικών τάξεων, 
υπάλληλο του ∆ήµου Καλαµάτας και τον Εκτελεστικό ∆ιευθυντή του 
Γραφείου Υποψηφιότητας, 

- ο Κανονισµός Λειτουργίας της επιτροπής  

σύµφωνα µε την εισήγηση του Εντεταλµένου ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. 
Μπασακίδη Νικολάου. 

Γ. ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

590 12.  Παραχώρηση, µε µίσθωση, θέσεων στάθµευσης για 
ξενοδοχεία  και λοιπές επαγγελµατικές χρήσεις. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας, 
καθώς και η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ και ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων 
¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨, ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) εγκρίνεται η παραχώρηση, µε µίσθωση, έξι (6) 
ειδικών θέσεων στάθµευσης, κατόπιν υποβολής σχετικών αιτηµάτων και 
συγκεκριµένα α) επί της Σιδηροδροµικού Σταθµού 7 (ξενοδοχείο), β) επί της 
Πλάτωνος 8 (φαρµακείο), γ) επί της Πλάτωνος 12 (φαρµακείο), δ) επί της 
Φαρών 134 (αρτοποιείο), ε) επί της Φραντζή & ∆αγρέ (ξενοδοχείο) και στ) 
επί της Μητροπέτροβα 10 (ζαχαροπλαστείο), όπως εισηγήθηκε η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 72/2014 απόφασή της,  σύµφωνα µε την 
πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & Σήµανσης της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
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591 13.  Παράταση προθεσµίας αλλαγής εξωτερικού 
χρωµατισµού των ΤΑΞΙ.   

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παράταση της προθεσµίας αλλαγής εξωτερικού 
χρωµατισµού των ταξί, από πράσινο σε λευκό, µέχρι την 31η ∆εκεµβρίου 
2015, κατόπιν αιτήµατος του Συνδέσµου Ιδιοκτητών Ταξί Καλαµάτας, όπως 
εισηγήθηκε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 73/2014 απόφασή 
της,  σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας 
& Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

∆. ΠΟΛΕΟ∆ΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

592 15. Επί αιτήµατος για αποζηµίωση ρυµοτοµούµενης 
έκτασης σύµφωνα µε την 1/1993 Πράξης Εφαρµογής. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η χρηµατική αποζηµίωση του ελλείµµατος της 1/93 
ΠΕ για την ιδιοκτησία µε κωδικό 2010001, στο ΟΤ 1146 του ΡΣΠ 
Καλαµάτας, επιφάνειας 189,46 τ.µ., µε το ποσό των 30.000 €, η καταβολή 
του οποίου θα γίνει σε δόσεις και θα ολοκληρωθεί σε διάρκεια έξι µηνών, 
σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος Τοπογραφικών - Πολεοδοµικών 
Εφαρµογών & Χωροταξίας της ∆ιεύθυνσης Πολεοδοµίας. 

Ε. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ & ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

593 18.  Αποδοχή της απόφασης ένταξης του έργου 
«Εγγειοβελτιωτικό έργο άρδευσης Τ.Κ. Αλωνίων & 
Άµµου» στον Άξονα 4 του Προγράµµατος Αγροτικής 
Ανάπτυξης της Ελλάδας 2007 – 2013 (ΠΑΑ) και 
υπογραφή σύµβασης µε την Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή 
Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση ένταξης του έργου, 
προϋπολογισµού 130.081,39 € και εγκρίνεται η υπογραφή σύµβασης µε την 
Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. για 
την υλοποίηση αυτού, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

594 19.  Αποδοχή της απόφασης ένταξης του έργου 
«∆ηµιουργία ιστοσελίδας για την προβολή των 
συγκριτικών πλεονεκτηµάτων των περιοχών του ∆ήµου 
Καλαµάτας που εντάσσονται στην περιοχή του τοπικού 
προγράµµατος Leader, στον τοµέα της διατροφής, µε 
σκοπό να αναδειχθούν διεθνώς τα ιδιαίτερα 
πλεονεκτήµατα της µεσογειακής δίαιτας στην 
καλαµατιανή της εκδοχή» στον Άξονα 4 του 
Προγράµµατος Αγροτικής Ανάπτυξης της Ελλάδας 2007 
– 2013 (ΠΑΑ) και υπογραφή σύµβασης µε την Ο.Τ.∆. 
Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη 
Εταιρεία Ο.Τ.Α. 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση ένταξης του έργου, 
προϋπολογισµού 10.000,00 € και εγκρίνεται η υπογραφή σύµβασης µε την 
Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. για 
την υλοποίηση αυτού, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 
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595 20.  Αποδοχή της απόφασης ένταξης του έργου «Βελτίωση 
αγροτικής οδοποιίας για την πρόσβαση σε γεωργικές 
εκµεταλλεύσεις Τ. Κ. Μικροµάνης της ∆.Ε. Θουρίας» 
στον Άξονα 4 του Προγράµµατος Αγροτικής Ανάπτυξης 
της Ελλάδας 2007 – 2013 (ΠΑΑ) και υπογραφή 
σύµβασης µε την Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – 
Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α.  

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση ένταξης του έργου, 
προϋπολογισµού 69.105,69 € και εγκρίνεται η υπογραφή σύµβασης µε την 
Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. για 
την υλοποίηση αυτού, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

596 21.  Αποδοχή της απόφασης ένταξης του έργου «Ανάπλαση 
µονοπατιού Πηδήµατος – Φυτοτεχνικές εργασίες στο 
Πάρκο Πηδήµατος» στον Άξονα 4 του Προγράµµατος 
Αγροτικής Ανάπτυξης της Ελλάδας 2007 – 2013 (ΠΑΑ) 
και υπογραφή σύµβασης µε την Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή 
Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. 

ΟΜΟΦΩΝΑ γίνεται αποδεκτή η απόφαση ένταξης του έργου, 
προϋπολογισµού 69.918,70 € και εγκρίνεται η υπογραφή σύµβασης µε την 
Ο.Τ.∆. Αναπτυξιακή Μεσσηνίας – Αναπτυξιακή Ανώνυµη Εταιρεία Ο.Τ.Α. για 
την υλοποίηση αυτού, σύµφωνα µε την εισήγηση του Τµήµατος 
Προγραµµατισµού & Ευρωπαϊκών Θεµάτων της ∆ιεύθυνσης 
Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

597 22.  Έγκριση ανανέωσης επαγγελµατικών αδειών λαϊκών 
αγορών.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η ανανέωση επαγγελµατικών αδειών, σύµφωνα µε 
την εισήγηση του Τµήµατος Ρύθµισης Εµπορικών ∆ραστηριοτήτων της 
∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

598 23.  Χορήγηση άδειας παραγωγού λαϊκών αγορών. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨  και 
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ 
ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨) 
εγκρίνεται η χορήγηση άδειας παραγωγού πωλητή λαϊκών αγορών στους 
Ξυπόλητο ∆ηµήτριο, Αλεβίζου Καλλιόπη και Βρυώνη Παναγιώτα, σύµφωνα 
µε την εισήγηση του Τµήµατος Ρύθµισης Εµπορικών ∆ραστηριοτήτων της 
∆ιεύθυνσης Προγραµµατισµού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεµάτων. 

599 24.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στο πρόγραµµα 
¨Ecomobility 2014-2015¨ που διοργανώνεται από τον 
Οργανισµό ECOCITY.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου, όπως εισηγήθηκε η 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µε την υπ’ αριθµ. 69/2014 απόφασή της,  
σύµφωνα µε την πρόταση του Τµήµατος Συγκοινωνιών, Κυκλοφορίας & 
Σήµανσης της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

ΣΤ. ΘΕΜΑΤΑ  ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΑ – ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 

600 25.  Παραχώρηση τεµαχίων Βιολογικού ∆ηµοτικού 
Λαχανόκηπου σε δηµότες. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η παραχώρηση σε 30 ενδιαφερόµενους, σύµφωνα 
µε την εισήγηση της αρµόδιας επιτροπής. 
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Ζ. ΘΕΜΑΤΑ ΠΡΟΝΟΙΑΣ 

601 26.  Παροχή συσσιτίου για το έτος 2015. ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ και 
ΛΕΥΚΟ ο κ. ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ) εγκρίνεται η συνέχιση παροχής συσσιτίου  από 
το ∆ήµο Καλαµάτας για το 2015 σε άπορους και άστεγους συµπολίτες µας, 
σύµφωνα µε την εισήγηση της Εντεταλµένης ∆ηµοτικής Συµβούλου κας 
Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασίας. 

Η. ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

602 27.  Συγκρότηση Επιτροπών Παραλαβής Έργων.   ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συγκρότηση των επιτροπών 1) Προσωρινής και 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Αποκατάσταση ζηµιών από πληµµύρες 
∆.Ε. Άριος», 2) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου 
«Αποκατάσταση ζηµιών από πληµµύρες ∆.Ε. Αρφαρών»,  3) Προσωρινής και 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Αποκατάσταση ζηµιών από πληµµύρες 
∆.Ε. Θουρίας», 4) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου 
«Αποκατάσταση ζηµιών από πληµµύρες ∆.Ε. Καλαµάτας»  5) Προσωρινής 
Παραλαβής του έργου «Ασφαλτοστρώσεις διαφόρων δρόµων πλην 
Καλαµάτας» 6) Προσωρινής Παραλαβής του έργου «Συντήρηση 
πεζοδροµίων και κατασκευή διαβάσεων πεζών» 7) Προσωρινής και 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Τσιµεντόστρωση αγροτικών δρόµων στις 
Πηγές» 8) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου «∆ιαπλάτυνση 
οδού Άρις – Άγιος Νικόλαος» 9) Προσωρινής Παραλαβής του έργου 
«Ανέγερση 10ου & 26ου ∆ηµ. Σχολείου Καλαµάτας» 10) Προσωρινής και 
Οριστικής Παραλαβής του έργου «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στο 
δρόµο Λαδά – Καρβέλι» 11) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του 
έργου «Ανάπλαση κοινοχρήστου χώρου στην πάνω Μεριά του οικισµού 
Αλαγονίας» 12) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής του έργου 
«Βελτιώσεις ∆ηµοτικής & αγροτικής οδοποιίας Άριος» 13) Προσωρινής 
Παραλαβής του έργου «Ανάπλαση δυτικού πεζοδροµίου Αριστοµένους (από 
οδό Φραντζή έως Ξενοφώντος)» 14) Προσωρινής και Οριστικής Παραλαβής 
του έργου «∆ιαµόρφωση τµήµατος οδού Κρήτης» και 15) Προσωρινής 
Παραλαβής του έργου «Ανακαίνιση χώρων υγιεινής ∆ηµοτικών Συνεργείων», 
αποτελούµενες από ένα δηµοτικό σύµβουλο  και  τεχνικούς  υπαλλήλους 
του ∆ήµου, οι οποίοι αναδείχθηκαν ύστερα από κλήρωση που  διενήργησαν 
η ∆ιεύθυνση ∆ιοικητικών, ως αρµόδια υπηρεσία που υποστηρίζει 
γραµµατειακά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο και η ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών 
αντίστοιχα. 
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603 28.  Μετακινήσεις ∆ηµάρχου, Αντιδηµάρχων και ∆ηµοτικών 
Συµβούλων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνονται οι µετακινήσεις του κ. ∆ηµάρχου, α) στις 
4/12/2014 στην Τρίπολη (Περιφέρεια Πελοποννήσου), β) στις 8/12/2014 
στην Τρίπολη (Περιφέρεια Πελοποννήσου), γ) στις 10/12/2014 στην Αθήνα 
(ΟΣΚ), δ) στις 16/12/2014 στην Τρίπολη (Πανεπιστήµιο Πελοποννήσου) και 
ε) στις 17 & 18/12/2014 Αθήνα (Υπ. Εσωτερικών και Υπ. Υποδοµών). 

Θ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ 

604 29.  Τροποποίηση τεχνικού προγράµµατος, 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2014,  και 
επιχειρησιακού προγράµµατος ∆ήµου Καλαµάτας.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
εγκρίνεται η αναµόρφωση του προϋπολογισµού, όπως εισηγήθηκε η 
Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 477/2014 απόφασή της, σύµφωνα 
µε την πρόταση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών.  

605 30.  Ψήφιση Ολοκληρωµένων Πλαισίων ∆ράσης, έτους 
2015,  ∆ήµου Καλαµάτας και Νοµικών του Προσώπων. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
ΚΑΤΑ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨) 
ψηφίζονται τα Ολοκληρωµένα Πλαίσια ∆ράσης του ∆ήµου, όπως εισηγήθηκε 
η Οικονοµική Επιτροπή µε την υπ’ αριθµ. 441/2014 απόφασή της, σύµφωνα 
µε την πρόταση της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών και των Νοµικών Προσώπων 
«∆ηµοτική Φιλαρµονική Καλαµάτας» και «∆ηµοτικό Λιµενικό Ταµείο 
Καλαµάτας» όπως εγκρίθηκαν από τα ∆ιοικητικά Συµβούλια αυτών. 

606 31.  Λύση σύµβασης µίσθωσης ακινήτου όπου στεγάζονταν 
οι ∆ηµοτικές Υπηρεσίες της ∆ηµοτικής Ενότητας 
Αρφαρών (ΚΕΠ, Ληξιαρχείο κτλ).  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η λύση της σύµβασης και η καταβολή των 
µισθωµάτων στον ιδιοκτήτη µέχρι την ηµεροµηνία ολοκλήρωσης της 
µεταστέγασης των δηµοτικών υπηρεσιών σε ακίνητο του ∆ήµου, σύµφωνα  
µε την εισήγηση του Τµήµατος ∆ηµοτικής Περιουσίας & ∆ιαχείρισης 
Κοιµητηρίων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών.   

607 32.  Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας στον εορτασµό των 
Θεοφανείων.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η συµµετοχή του ∆ήµου και η διάθεση πίστωσης 
500,00 €, συµπεριλαµβανοµένου του ΦΠΑ, για την ηχητική κάλυψη της 
εορτής, σύµφωνα µε την εισήγηση του Γραφείου Επικοινωνίας, ∆ηµοσίων 
Σχέσεων & Εθιµοτυπίας. 

608 33.  Έγκριση πρακτικών Φορολογικής Επιτροπής ∆ήµου 
Καλαµάτας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ απορρίπτονται τα πρακτικά της υπ’ αριθµ. 6/20-11-2014 
συνεδρίασης της Φορολογικής Επιτροπής. 
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609 34.  Επιστροφή ποσών σε δηµότες.  ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η επιστροφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις των 
Τµηµάτων Ταµειακής Υπηρεσίας και ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης 
Οικονοµικών.   

610 35.  ∆ιαγραφή ποσών από βεβαιωτικούς – χρηµατικούς 
καταλόγους. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η διαγραφή, σύµφωνα µε τις εισηγήσεις του 
Αντιδηµάρχου κ. Μπούχαλη ∆ηµητρίου και των Τµηµάτων Ταµειακής 
Υπηρεσίας και ∆ηµοτικών Προσόδων της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών. 

- 36.  Οικονοµική ενίσχυση φορέων και εκδηλώσεων.  ΑΝΑΒΑΛΛΕΤΑΙ 

Ι. ΘΕΜΑΤΑ ΝΟΜΙΚΩΝ ΠΡΟΣΩΠΩΝ 

611 37.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 100/2014 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του Φορέα Κοινωνικής 
Προστασίας & Αθλητισµού του ∆ήµου Καλαµάτας, που 
αφορά έγκριση  τροποποίησης προϋπολογισµού, οικον. 
έτους 2014, του νοµικού προσώπου.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται η υπ’ αριθµ. 100/2014 απόφαση του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου του νοµικού προσώπου. 

612 38.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 10/2014 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου του Πνευµατικού Κέντρου 
Καλαµάτας ¨Πανταζοπούλειος Λαϊκή Σχολή¨, η οποία 
αφορά την έγκριση και ψήφιση του προϋπολογισµού, 
οικον. έτους 2015, του νοµικού προσώπου.  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και  
ΛΕΥΚΟ οι παρόντες σύµβουλοι των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨)  
εγκρίνεται ο προϋπολογισµός, όπως ψηφίστηκε µε την υπ’ αριθµ. 10/2014 
απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και ο οποίος ανακεφαλαιωτικά 
παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 186.750,00 € 

ΕΞΟ∆Α 185.100,00 € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 1.650,00 € 
 

613 39.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 15/2014 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Φιλαρµονικής 
Καλαµάτας, η οποία αφορά την έγκριση του 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου.  

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται ο προϋπολογισµός, όπως ψηφίστηκε µε την υπ’ 
αριθµ. 15/2014 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και ο οποίος 
ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 316.700,00 € 

ΕΞΟ∆Α 306.700,00 € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 10.000,00 € 
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614 40.  Έγκριση της υπ΄ αριθµ. 303/2014 απόφασης του 
∆ιοικητικού Συµβουλίου της ∆ηµοτικού Λιµενικού 
Ταµείου Καλαµάτας, η οποία αφορά την έγκριση του 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, του νοµικού 
προσώπου. 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ (ΥΠΕΡ οι παρόντες σύµβουλοι της πλειοψηφίας και 
της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ και ΚΑΤΑ 
οι παρόντες σύµβουλοι της δηµοτικής παράταξης ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – 
ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨) εγκρίνεται ο προϋπολογισµός, όπως ψηφίστηκε µε την 
υπ’ αριθµ. 303/2014 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και ο οποίος 
ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 1.152.201,61 € 

ΕΞΟ∆Α 1.142.801,61 € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 9.400,00 € 
 

615 41.  Έγκριση της απόφασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
Κτηµατικής Καλαµάτας ∆ηµοτική Ανώνυµη Εταιρεία 
¨∆ΙΟΚΛΗΣ Α.Ε.¨, η οποία αφορά στην έγκριση του 
προϋπολογισµού, οικον. έτους 2015, της εταιρείας. 

ΟΜΟΦΩΝΑ εγκρίνεται ο προϋπολογισµός, όπως ψηφίστηκε µε την υπ’ 
αριθµ. 54/2014 απόφαση του ∆ιοικητικού Συµβουλίου και ο οποίος 
ανακεφαλαιωτικά παρουσιάζει: 

ΕΣΟ∆Α 831.984,07 € 

ΕΞΟ∆Α 584.322,00 € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 247.662,07 € 
 

Καλαµάτα  22 ∆εκεµβρίου 2014  

 

 Ο ΕΙ∆ΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

 

 

 

Χρήστος Αλεξανδρόπουλος Μαρία Η. Οικονοµάκου 

 


